
 

 

 

 

 

ZAPISNIK  7.  SEJE IZVRŠNEGA ODBORA NTZS 
z dne 12. septembra 2024 ob 17.00 v pisarni NTZS na Celovški cesti 25 v 

Ljubljani 
 
Prisotni: Člani IO NTZS: predsednik IO NTZS Tomaž Kralj, člana IO NTZS Robert 
Smodiš in Darijan Vizjak;  
Po Teams povezavi: Milana Krmelj, Mitja Županek in Matjaž Rus; 
Po telefonski povezavi najprej občasno, nato pa preko Teams povezave: Borut Miklič; 
Ostali prisotni: sekretar NTZS Danijel Šarlah;  
Po Teams povezavi: podpredsednica NO NTZS Sajda Slatinšek in Samo Bezjak; 
 

Predlog dnevnega reda: 

1. Pregled zapisnika 6.  redne seje IO NTZS z dne 27. 7. 2024 in 3. izredne seje IO 
NTZS z dne 23. 5. 2024 (komentarji dopolnitve zapisnikov se pošljejo pred sejo IO-ja 
v pisarno NTZS) 

• Pregled sklepov Redne letne skupščine, NO i nalog, ki iz tega izhajajo  

2. Priprava na IO – seznanitev z informacijami, potrjevanje sklepov organov, … 

• Predstavnik klubov 
o Pripombe, pritožbe, pohvale, vprašanja 

• STS 
o Poročilo o delu 

• ZNTTS 
o Izobraževanja in usposabljanja za trenerje  

• TK 
o Registracije, potrditev koledarja,… 

• NO 

• Ostalo (ligaši, rekreativci, invalidi, …) 

• Potek dela na novem IT sistemu v sodelovanju s STUPA – vabljen Samo 
Bezjak 

3. Finančno stanje 

• Likvidnost 

• Odprte terjatve 

• Odprte obveznosti 

• Preverjanje poteka dosedanjih stroškov z načrtovanim 
4. Reprezentance 

• Pogodbe z reprezentanti 

• Razpis za selektorja za mlajše kategorije – dečki 
5. Razno 

• Parkinsonovi bolniki – svetovno prvenstvo 

• Pritožba Uroša Slatinška na izbor NPŠŠ 

• Bela žogica 

 



 

 

 

 
 
Predsednik NTZS Tomaž Kralj je predlagal, da bi prejetemu Dnevnemu redu dodali pod točko 
5 še alineji Obvestilo klubom za razpis za organizacijo Evropskim turnirjev za mlade in 
razprava glede uvedbe nove spletne strani NTZS ter pod točko 3 alinejo potrditev članarine 
NTZS za novo sezono 2024-2025.  
 
Dnevni red 7. seje IO NTZS je bil brez pripomb soglasno sprejet s ŠESTIMI glasovi ZA. 
 
Najprej je, še pred ostalimi točkami, predsednik NTZS Tomaž Kralj predal besedo Samu 
Bezjaku, ki je bil na povezavi, da je predstavil trenutno stanje na področju vpeljevanja novega 
IT sistema NTZS v sodelovanju s STUPA, ki je bilo predvideno sicer pri točki 2. 
 
Samo Bezjak, ki je v zadnjih mesecih aktivno sodeloval s STUPA pri vpeljevanju novega IT  
sistema, je navzočim predstavil vse že do sedaj izvedene aktivnosti v STUPA. 
 
Po koncu njegove obširne in poglobljene predstavitve so člani IO NTZS sprejeli naslednji 
sklep: 
 

SKLEP  ŠT. 1:  
 

IO NTZS imenuje za administratorje NTZS za novi IT sistem STUPA Sama Bezjaka, 
Aleša Šuštaršiča, Danijel Šarlaha in Darijana Vizjaka. 

Sklep št. 1 je bil sprejet s ŠESTIMI glasovi ZA in z nobenim glasom PROTI. 
 
 
AD 1.  
 
Člani IO NTZS so pregledali vse sprejete sklepe v zapisniku 6. redne seje IO NTZS z dne 27. 
7. 2024 in s 3. izredne seje IO NTZS z dne 23. 5. 2024 in sprejeli naslednji sklep: 
 

SKLEP  ŠT. 2:  
 

Izvršni odbor NTZS potrjuje zapisnik 6. redne seje IO NTZS z dne 27. 7. 2024. Zapisnik 
3. izredne seje IO NTZS z dne 23. 5. 2024 pa naj se dopolni in obrazloži z bolj obširnim 
odgovorom Sajde Slatinšek glede možnosti izpolnjevanja razpisnih pogojev Uroša 
Slatinška v Projektu NPŠŠ. 

Sklep št. 2 je bil sprejet s ŠESTIMI glasovi ZA in z nobenim glasom PROTI. 
 
 
O zapisniku 3. izredne seje IO NTZS z dne 23. 5. 2024, se bo glasovalo na naslednji seji IO 
NTZS. 
 
 
 
 



 

 

 

 
 
AD 2.  
 
Predstavnik klubov Matjaž Rus je podal prejeta vprašanja s strani klubom članov NTZS, ki so 
zadevala pismo Jerneja Zalaznika, vprašanje NTK Savinje glede njihove prijave na 
Disciplinsko razsodišče, želje klubov, da ne plačajo 7% STUPA za svoje lastne igralce, ko so 
sami organizatorji tekmovanj, vprašanje zakaj ni bilo avgustovskih reprezentančnih priprav 
pred novo sezono. 
 
Predsednik NTZS Tomaž Kralj se je zavezal, da bo Jerneju Zalazniku odgovoril sam in je bil 
z njim že v stiku, prijava NTK Savinja je povsem v pristojnosti Disciplinskega razsodišča, 
verjetno bo v skladu s pogodbo potrebno plačevati 7% od vseh dejansko na tekmovanje 
prijavljenih igralcev, se bo pa še dokončno preverilo, planirane avgustovske priprave z 
drugimi reprezentancami pred WTT Youth Contender na Otočcu, pa so odpadle, ker je bil 
hotel na Otočcu tisti teden povsem zaseden.  
 
Predsednik STS NTZS Darijan Vizjak je podal poročilo o tekočih aktivnostih STS NTZS, ki so 
od zadnje seje IO NTZS večinoma zadevale prijave na mednarodna tekmovanja v odvisnosti 
od še razpoložljivih finančnih sredstvih za njihovo izvedbo. 
 
Predsednik ZNTTS Mitja Županek je povedal, da je bil izveden trenerski seminar na Otočcu 
29. avgusta 2024 v času WTT Youth Contender. 
 
Po razpravi je IO NTZS sprejel naslednji sklep: 
 

SKLEP  ŠT. 3:  
 

Izvršni odbor NTZS nalaga predsedniku ZNTTS in predsednici TK, da se po pridobitvi 
odgovora s strani OKS glede možnosti uvedbe novih tekmovalnih kategorij, pripravi 
predlog novih tekmovalnih kategorij za naslednjo tekmovalno sezono.  

Sklep št. 3 je bil sprejet s ŠESTIMI glasovi ZA in z nobenim glasom PROTI. 
 
 
Predsednica TK NTZS Milana Krmelj je podala poročilo o dejavnostih TK NTZS. Vse 
organizatorje, ki so jim bila dodeljena tekmovanja, so pozvali k podpisu izjav za potrditev 
plačila 7% od prijavnin za STUPA. Pri registracijah je za enega igralca še odprto dovoljenje 
za igranje v tujini. 
 
Ob 18.00 se je seji preko povezave Teams priključil tudi Borut Miklič. 
 
Po razpravi je IO NTZS sprejel naslednje sklepe: 
 
 
 
 
 



 

 

 

 
 

SKLEP  ŠT. 4:  
 

Izvršni odbor NTZS potrjuje verzijo 6 Koledarja NTZS za sezono 2024-2025 s 
potrjenimi organizatorji tekmovanj, ki so že podpisali izjavo o plačilu 7% od prijavnin 
STUPA in tudi nov koledar za 4. SNTL za moške. Pozove se organizatorje, ki so jim 
že bila dodeljena posamezna tekmovanja in še niso na NTZS posredovali pisno 
potrditev o plačilu 7% STUPA od prijavnin, da to nemudoma storijo, drugače se bo 
izvedel za njim dodeljena tekmovanja nov razpis za organizacijo. 

Sklep št. 4 je bil sprejet s SEDMIMI glasovi ZA in z nobenim glasom PROTI. 
 
 

SKLEP  ŠT. 5:  
 

Izvršni odbor NTZS potrjuje, da se v primeru nastopa na mednarodnem tekmovanju 
za mlade v Linzu, zainteresiranim klubom po njihovi prošnji, dovoli po dogovoru tudi 
sprememba termina igranja zadnjega kroga v SNTL. 

Sklep št. 5 je bil sprejet s SEDMIMI glasovi ZA in z nobenim glasom PROTI. 
 
 

SKLEP  ŠT. 6:  
 

Izvršni odbor NTZS predlaga, da se obširni predlogi in vprašanja Nadzornega odbora 
obravnavajo na ločenem seji IO NTZS z Nadzornim odborom NTZS v roku 14 dni.  

Sklep št. 6 je bil sprejet s SEDMIMI glasovi ZA in z nobenim glasom PROTI. 
 
S sprejetim sklepom je soglašala tudi navzoča podpredsednica NO NTZS Sajda Slatinšek, ki 
pa je pojasnila, da se morajo vsi sprejeti sklepi NO NTZS v vsakem primeru tudi izvesti. 
 
Nato se je razvila res dolgotrajna in poglobljena razprava glede novih predlogov Pravilnika 
združenja ligašev SNTL in Pravil igranja SNTL. Po njej so člani IO NTZS sprejeli naslednji 
sklep: 
 
 

SKLEP  ŠT. 7:  
 

Pravilnik Združenja ligašev SNTL in Pravila igranja v SNTL se bosta potrjevala na 
naslednji seji IO NTZS, ki bo v roku 14 dni. 

Sklep št. 7 je bil sprejet s ŠESTIMI glasovi ZA in z ENIM VZDRŽANIM glasom. 
 
 
 
 



 

 

 

 
 
AD 3.  
 
Pred obravnavo te točke so člani IO NTZS brez razprave sprejeli predlog predsednika NTZS 
Tomaža Kralja: 
 

SKLEP  ŠT. 8:  
 

Višina letne članarine NTZS za klube za sezono 2024-2025 ter višine taks za nove  
registracije, prestope in podaljšanja registracij ostanejo v enaki višini kot so bile v 
pretekli sezoni 2023-2024. 

Sklep št. 8 je bil sprejet s SEDMIMI glasovi ZA in z nobenim glasom PROTI. 
 
 
Seznanitev s trenutnim finančnim stanjem NTZS je podal Borut Miklič. Poudaril je da so 
sredstva za izvajanje reprezentančnih programov v članski kategoriji že porabljena, za 
mladinski program pa je še ostalo za cenejšo manj številčno udeležbo na že načrtovanih 
mednarodnih tekmovanjih. 
 
Po njegovem poročilu in po dolgotrajni temeljiti in argumentirani razpravi je IO NTZS sprejel 
naslednji sklep: 
  
 

SKLEP ŠT: 9 

Izvršni odbor NTZS ustavlja nadaljnje financiranje mednarodnega članskega programa 

do konca leta 2024 razen tistih planiranih tekmovanj, za katera je že bila do sedaj 

izvedena prijava in Evropskega članskega prvenstva 2024 ter reprezentančnih priprav 

pred njim. Mladinski program pa naj se izvede do konca leta 2024 v okviru že planiranih 

finančnih zmožnosti.  

Sklep št. 9 je bil sprejet s PETIMI glasovi ZA in z DVEMA VZDRŽANIMA glasovoma. 

 
AD 4.  
 
Predsednik NTZS Tomaž Kralj je glede podpisa ustreznih pogodb, ki bodo določale 
obveznosti in dolžnosti tako NTZS kot vseh reprezentantov pojasnil, da bo STS NTZS 
pripravil dopolnjen Pravilnik o  namiznoteniških reprezentancah RS, ki bo podlaga za podpis 
pogodb z vsemi s strani selektorjev in STS NTZS predlaganimi A in B reprezentanti. Selektorji 
morajo do konca oktobra 2024 pripraviti predlog reprezentančnih programov za leto 2025 z 
imeni A in B kandidatov posameznih reprezentančnih selekcij. 
 
Sejo je zaradi obveznosti ob 19.30 zapustil Matjaž Rus. 
 
 



 

 

 

 
 
Po razpravi glede razpisa za selektorja za mlajše moške kategorije je IO NTZS sprejel 
naslednje sklepe: 
 
 

SKLEP ŠT: 10 

Izvršni odbor NTZS potrjuje, da se objavi razpis za selektorja za mlajše moške 

kategorije in morebitni potrjeni kandidat za selektorja nastopi svojo funkcijo z 

začetkom leta 2025. Rok za prijavo bo do 10. 12. 2024, se pa lahko s sklepom IO NTZS 

podaljša, če še ne bo do takrat izvedeno usposabljanje za Trenerja 2. stopnje. 

Sklep št. 10 je bil sprejet s ŠESTIMI glasovi ZA in z nobenim glasom PROTI. 

 

SKLEP ŠT: 11 

Izvršni odbor NTZS predlaga Strokovno trenerskemu svetu NTZS, da za v. d. selektorja 

za kadete in mladince do konca leta 2024 imenuje Darijana Vizjaka.  

Sklep št. 11 je bil sprejet s ŠESTIMI glasovi ZA in z nobenim glasom PROTI. 

 

SKLEP ŠT: 12 

Izvršni odbor NTZS potrjuje, da se razpiše usposabljanje za Trenerja 2. stopnje, tudi če 

število prijavljenih kandidatov ne bi doseglo zaželenega minimalnega ekonomsko 

upravičenega števila 15. 

Sklep št. 12 je bil sprejet s ŠESTIMI glasovi ZA in z nobenim glasom PROTI. 

 
 
AD 5.  
 
Po razpravi v točki razno so člani IO NTZS sprejeli še naslednje sklepe: 
 

SKLEP ŠT: 13 

Izvršni odbor NTZS dovoljuje brezplačno uporabo podloge Tarafleksa v lasti NTZS za 

izvedbo Svetovnega prvenstva Parkinsonovih bolnikov, ki bo oktobra 2024 v Laškem. 

Sklep št. 13 je bil sprejet s ŠESTIMI glasovi ZA in z nobenim glasom PROTI. 

 

 



 

 

 

 

 

SKLEP ŠT: 14 

Izvršni odbor NTZS na poziv Nadzornega odbora NTZS in zahtevo Uroša Slatinška 

sprejema sklep, da se do konca oktobra 2024 v petnajstih dneh skliče 59. izredna 

skupščina NTZS, ki bo obravnavala pritožbo Uroša Slatinška na izbor strokovnega 

delavca NTZS v Projektu NPŠŠ. 

Sklep št. 14 je bil sprejet s PETIMI glasovi ZA in z ENIM VZDRŽANIM glasom. 

 

SKLEP ŠT: 15 

Vsem klubom članom NTZS se pošlje poziv za prijavo na kandidaturo za organizacijo 

Evropskih turnirjev za mlade za leto 2025. 

Sklep št. 15 je bil sprejet s ŠESTIMI glasovi ZA in z nobenim glasom PROTI. 

 

SKLEP ŠT: 16 

Izvršni odbor NTZS imenuje komisijo za izbor izvajalca nove spletne strani v sestavi 

Samo Bezjak, Tomaž Kralj, Robert Smodiš in Aleš Šuštaršič. Klubi člani NTZS se 

pozovejo, da obvestijo komisijo o morebitnih svojih kandidatih ponudnikih za izdelavo 

nove spletne strani NTZS. 

Sklep št. 16 je bil sprejet s ŠESTIMI glasovi ZA in z nobenim glasom PROTI. 

 
Mitja Županek je navzoče seznanil, da bo po prestavitvi datuma proslava 100. obletnice 
igranja namiznega tenisa v M. Soboti 7. 12. 2024.  
 
 
 
7. seja Izvršnega odbora NTZS je bila prekinjena ob 20.00 in se bo nadaljevala v prihodnje. 
 
 
Zapisal: Darijan Vizjak  
 
 
Ljubljana, 7. 10. 2024 
 
 

 
 
 



 

 

 

 
 

ZAPISNIK  NADALJEVANJA 7.  SEJE IZVRŠNEGA ODBORA NTZS 
z dne 23. septembra 2024 ob 20.30 preko povezave Teams 

 
Prisotni: Člani IO NTZS: predsednik IO NTZS Tomaž Kralj, Robert Smodiš,  Borut Miklič, 
Milana Krmelj, Mitja Županek in Darijan Vizjak;  
Ostali prisotni: sekretar NTZS Danijel Šarlah, predsednik NO NTZS Igor Novel, 
predsednik LO NTZS Matevž Črepnjak, Patrik Rosc in Jaka Golavšek; 
 

 Predlog dnevnega reda: 

1. Pregled in potrditev Pravilnika Združenja ligašev SNTL in Pravil igranja v SNTL 
2. Pregled predlogov NO NTZS 
3. Razno 

Sejo je odprl predsednik NTZS Tomaž Kralj, ki je predlagal, da se Dnevnemu redu doda točka 
4, v kateri bi Sajda Slatinšek lahko predložila svoje dokaze o nepravnem prenosu finančnih 
sredstev z NTZS na Sportsman d. o. o. 
 

SKLEP ŠT: 17 

Dnevnemu redu nadaljevanja 7. seje IO NTZS se doda še nova točka 3: Predložitev 

dokazov Sajde Slatinšek o njeni trditvi o nepravnem finančnem prenosu sredstev NTZS 

na Sportsman d. o. o., dosedanja točka Razno pa se preštevilči v št. 4.  

Sklep št. 17 je bil sprejet s ŠESTIMI glasovi ZA in z nobenim glasom PROTI. 

 
Seji IO NTZS se je preko povezave Teams priključil še Matjaž Rus. 
 
 
AD 1.  
 
Predsednik NTZS Tomaž Kralj je predal besedo podpredsedniku IO NTZS Robertu Smodišu, 
ki je navzoče s spremljajočim komentarjem najprej zelo podrobno vodil od člena do člena 
skozi na skupščini Združenja ligašev sprejeti Pravilnik Združenja ligašev SNTL. 
 
Po res izjemno poglobljeni in dolgotrajni razpravi je IO NTZS sprejel naslednja sklepa: 
 
Glede predlagane spodnje zapisane spremembe dela 4. člena Pravilnika Združenja ligašev 
SNTL: 
 
Odločitve za sistem igranja v SNTL se odloča na naslednji način: 
- Za sistem igranja v I. SNTL moški glasujejo natanko tisti predstavniki klubov, ki so člani 
Združenja ligašev in imajo ekipo v I. SNTL moški. Število glasov, ki ga ima predstavnik, je 
 



 

 

 

 
 
enako številu ekip njegovega kluba v I. SNTL moški. Za veljavno glasovanje mora biti 
prisotnih vsaj 50 % predstavnikov I. SNTL moški. 
- Za sistem igranja I. SNTL ženske glasujejo natanko tisti predstavniki klubov, ki so člani 
Združenja ligašev in imajo ekipo v I. SNTL ženske. Število glasov, ki ga ima predstavnik, je 
enako številu ekip njegovega kluba v I. SNTL ženske. Za veljavno glasovanje mora biti 
prisotnih vsaj 50 % predstavnikov I. SNTL ženske.  
- Za sistem igranja v preostalih SNTL (tj. SNTL, ki ni I. SNTL moški in I. SNTL ženske), 
glasujejo natanko tisti predstavniki klubov, ki so člani Združenja ligašev in imajo ekipo v teh 
ligah. Število glasov, ki ga ima predstavnik, je enako številu ekip njegovega kluba v teh ligah. 
Za veljavno glasovanje mora biti prisotnih vsaj 50 % predstavnikov v teh SNTL. Sistemi igranj 
se sprejemajo z dvotretjinsko večino prisotnih za dotično ligo oz. lige. 
 

SKLEP ŠT: 18 

Izvršni odbor NTZS potrjuje na skupščini Združenja ligašev SNTL sprejeto spremembo 

dela 4. člena Pravilnika Združenja ligašev SNTL. 

Za Sklep št. 18 so glasovali TRIJE glasovi ZA in ŠTIRJE glasovi PROTI. 

Sklep št. 18 NI BIL SPREJET. 

SKLEP ŠT: 19 

Izvršni odbor NTZS potrjuje na skupščini Združenja ligašev SNTL 28. 8. 2024 sprejet 

Pravilnik Združenja ligašev SNTL brez na skupščini sprejetih sprememb dela 4. člena. 

Spremeni pa se še dikcija zapisa v 6. členu v peti alineji: Skupščina potrjuje (namesto 

določa) vezave. 

Sklep št. 19 je bil sprejet s ŠESTIMI glasovi ZA in z ENIM glasom PROTI. 

Nato so člani IO NTZS pregledali podrobno od člena do člena na skupščini Združenja ligašev 
SNTL sprejeta Pravila igranja v SNTL. Po ponovno temeljiti, dolgotrajni in konstruktivni 
razpravi so člani IO NTZS sprejeli naslednja sklepa: 
 

SKLEP  ŠT. 20:  
 

V 12. in 32. členu na skupščini Združenja ligašev sprejetih Pravil igranja v SNTL se  
spremeni čas najkasnejšega vpisa rezultata v informacijski sistem z 21.00 na 22.00. 
V 16. členu na skupščini Združenja ligašev sprejetih Pravil igranja v SNTL se črta 
dikcija: če ta obstaja v SNTL, kjer ekipa igra. 
V 26. členu na skupščini Združenja ligašev sprejetih Pravil igranja v SNTL se, ker bi 
preveliko število vnaprej za klube obvezno zagotovljenih žogic oteževalo možnosti 
pri dogovorih s potencialnimi sponzorji, črta celoten zadnji odstavek z dikcijo: v 
primeru predpisanih žogic s strani TK… 

 
Sklep št. 20 je bil sprejet s SEDMIMI glasovi ZA in z nobenim glasom PROTI. 



 

 

 

 
 
 

SKLEP  ŠT. 21: 
  
Izvršni odbor NTZS potrjuje na skupščini ligašev SNTL sprejeta Pravila igranja v 
SNTL s sprejetimi spremembami skladnimi z 20. sklepom 7. seje IO NTZS. 

 
Sklep št. 21 je bil sprejet s SEDMIMI glasovi ZA in z nobenim glasom PROTI 
 
 
AD 2.  
 
Predloge in vprašanja zapisnika 9. seje Nadzornega odbora je predstavil predsednik NO 
NTZS Igor Novel, predsednik IO NTZS Tomaž Kralj pa je nanje podal odgovore. 
 
Glede pritožbe vložene na Disciplinsko razsodišče se mora Disciplinsko razsodišče sestati, 
formirati in o vloženi pritožbi odločiti. 
 
Glede izbire selektorja za kadete in mladince je IO NTZS že sprejel odločitev na tej seji v 
sklepu št. 10 in s sklepom št. 11 predlagal STS NTZS, da za v. d. selektorja za kadete in 
mladince do konca leta 2024 oz. do izvolitve novega selektorja imenuje Darijana Vizjaka.   
 
Glede pritožbe Uroša Slatinška o neizpolnjevanju kriterijev IO NTZS ob izbiri strokovnega 
delavca NTZS v Projekt NPŠŠ, Nadzorni odbor poziva predsednika NTZS Tomaža Kralja, da 
v 14 dneh od sklepa NO NTZS izda vabilo za izredno skupščino NTZS. Predsednik NTZS 
Tomaž Kralj je pojasnil, da bo izredna skupščina NTZS na omenjeno temo izvedena 
predvidoma 23. 10. 2024. 
 
NO NTZS je pridobil pogodbo med NTZS in Šport Ljubljana, nima pa še asignacijske pogodbe 
med NTZS in Sportsman d.o.o. za leto 2023. Borut Miklič je pojasnil, da je po navodilih MOL 
pogodba le ena in v njej je NTZS zaščitena vseh finančnih in drugih obveznosti. 
 
Finančni načrt po postavkah in po porabi sredstev bo v celoti ponovno poslan NO NTZS.  
 
Glede izdajanja računov NTZS s strani Darijana Vizjaka, ki je sedaj zaposlen na NTZS, je bilo 
pojasnjeno, da Darijan Vizjak za delo v pisarni, odkar je na NTZS zaposlen s 1. 7. 2024, od 
takrat ni izdal nobenega računa NTZS. Bo pa lahko izdajal preko svojega popoldanskega s. 
p. račune za delo komisarja SNTL, ker v njegovi pogodbi o zaposlitvi z NTZS niso nikjer 
navedene nobene naloge, ki jih dejansko opravlja kot komisar SNTL. 
 
Vsi s strani NO NTZS zahtevani računi, bodo NO NTZS poslani v pregled, takoj ko se pridobe 
iz računovodstva OKS.   
 
Odprt neplačan račun za Manco Fajmut še ni bil urejen in bo predsednik NTK Krka pozvan, 
da posreduje odgovor glede omenjenega plačila. 
 



 

 

 

 
 
NO NTZS predlaga, da bi na vsa vprašanja poslana na NTZS odgovarjal le sekretar NTZS. 
 
Predsednica TK NTZS Milana Krmelj je pojasnila, da kluba, ki sta bila še dodatno upoštevana 
po izteku roka za prijavo pri podeljevanju organizatorjev, nista nikogar oškodovala, ker sta se 
le ona prijavila za organizacijo tekmovanj, ki sta jih nato dobila. 
 
NTK Krka ima še vedno veljavno štiriletno pogodbo za organizacijo določenih v preteklosti 
pridobljenih mednarodnih tekmovanj, ki se izteče v letošnjem letu in je bil Sportsman dejansko 
le njegov podizvajalec pri organizaciji. 
 
Čistopis Novega Statuta NTZS še ni dokončno pripravljen, da bi bil posredovan v potrditev 
na Upravno enoto. 
 
 
 
AD 3.  
 
Ker na seji ni bila prisotna članica NO NTZS Sajda Slatinšek, ki je bila pozvana k predložitvi 
dokazov glede njenih trditev o nepravnem finančnem prenosu pridobljenih sredstev za NTZS 
na Sportsman d.o.o., je svoje nasprotne dokaze s katerimi je ovrgel njene očitke kot povsem 
neutemeljene, predstavil le predsednik IO NTZS Tomaž Kralj. 
 
 
AD 4.  
 
Darijan Vizjak je v svojem imenu poudaril, da stalna fama, ki jo ves čas širijo eni in isti 
posamezniki o nekomunikativnosti in ne transparentnem delovanju pisarne NTZS nikakor ni 
resnična. Njega se lahko o zelo različnih temah znotraj NTZS res dobesedno pokliče 24 ur 
na dan, celo leto praktično nikamor več ne gre brez računalnika NTZS, tako da lahko v 
vsakem trenutku kaj postori, če je res nujno potrebno. Seveda pa lahko na iskane informacije 
in vprašanja odgovori le, če ima zanje ustrezne podatke in odgovore tudi ostalih organov in 
komisij NTZS, kar pa je včasih res težko, ker jih na žalost dobi dobesedno tik pred zdajci in 
so pogosto odvisni tudi ali celo predvsem od trenutne konkretne finančne situacije NTZS v 
točno tistem trenutku. Na enak način kot on, pa v veliki meri seveda deluje tudi sekretar NTZS. 
Opozoril je tudi, da se na poziv NTZS za organizacijo dodatnih evropskih, vsaj tako 
predstavljenih izjemno profitabilnih, mednarodnih tekmovanj za naslednje leto 2025, še ni 
nihče prijavil, pa se rok za prijavo z vso obsežno zahtevano dokumentacijo že hitro izteka. 
Jutri bo s strani NTZS objavljen še dodatni poziv za njihovo organizacijo. 
 
 
Nadaljevanje 7. seje Izvršnega odbora NTZS se je končalo ob 24.20.  
 
Zapisal: Darijan Vizjak 
 
 
Ljubljana, 7. 10. 2024 


